
 

NOTULEN  VERGADERING  OUDERCOMMISSIE 
 
 
 
Vergadering nummer     27 
Datum vergadering     13 maart 2025 
Datum notulen     13 maart 2025 
 
E-mail adres      oudercommissie.dewere@gmail.com 
 
 
 
Aanwezig 
Yes! Kinderopvang Locatiemanager De Were Nancy Dokman 
Voorzitter + Secretaris Oudercommissie  Cindy Meijer 
Penningmeester      Annemiek Klaassen-Versluis 
Lid Oudercommissie     Rianne Kok 
Lid Oudercommissie     Suzanne van Dyck 
Lid Oudercommissie     Sabrina Zaalman 
Lid Oudercommissie     Linda v/d Hoven 
 
 
Afwezig (gepland) 
 
 
 
  

mailto:oudercommissie.dewere@gmail.com


 

1 Ingekomen mail en vragen 
 
We hebben na de vorige vergadering feedback gegeven op het 
voedingsbeleid. Dit is nu aangepast en gedeeld met ouders. We 
horen hier positieve geluiden over.  
 

 

2 Komende vergaderdata 
 
De vergaderingen 2025 zijn gepland: 
12 Juni (zonder Nancy) 
18 September  (met Nancy) 
8 januari 2026 (zonder Nancy) 
 
Vergaderingen zijn op donderdag om 20:00. 
 
Het idee is om over een maand nog even een extra oproep te 
plaatsen om ouders te stimuleren om punten aan te dragen. 
Daarnaast kunnen we voorbeelden meenemen van punten die 
aangedragen kunnen worden. 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
Nancy & 
Annemiek 
april 
 
 
 

3 Personalia Oudercommissie 
 
We zijn compleet en zoeken geen nieuwe leden meer. Linda levert 
nog een voorstelstukje aan bij Annemiek. 
 

 
Linda 
z.s.m. 
 

4 Code deur 
 
De code is weer aangepast in februari. Dit hoeft dus pas weer in 
najaar 2025 
 

 
 
Nancy 
Najaar 25 

5 KIJK! 
 
Bij de intakes wordt nu benoemd dat de KIJK lijsten worden 
ingevuld. Ze worden nog niet automatisch meegegeven, omdat dit 
erg zwart wit is en snel verkeerd geïnterpreteerd kan worden. 
 

 
 
 

6 SDB Ouderapp (voorheen Ouderapp) 
 
De afwezigheidsmeldingen komen intussen weer goed binnen bij 
de BSO. Er is een update geweest die ook in de look wat gedaan 
heeft.  

 
 
 



 

 
De afwezigheid doet het nog steeds niet goed, vooral bij de BSO.  
Er zijn van het KDV de laatste tijd weer meer foto’s gezien, dat is 
erg leuk.  
 
In de app komen vaak ’s nachts de meldingen om de gegevens te 
controleren. Dit maakt dat het vaak weer vergeten wordt. Kan dat 
aangepast worden?  
 

7 Verbouwing 
 
De keukens zijn verbouwd en het resultaat is mooi! De verbouwing 
is heel soepel verlopen. De nieuwe deuren zijn besteld, er wordt 
gewacht op levering. Hopelijk gebeurt dat nog dit jaar. Voor nieuwe 
vloeren wordt nog een plan gemaakt. Bij de BSO komt hopelijk dit 
schooljaar nog een nieuwe vloer. 
 

 

8 Personalia Yes! En ziekteverzuim 
 
Laura gaat de Were verlaten en komt niet terug na haar verlof. 
Alexandra is gestart met een vooropleiding voor de 
managersopleiding en gaat weg per 1 april. Per 1 mei start Danielle 
als nieuwe medewerker op de Puppies. Mirjam gaat dan van de 
Puppies naar de Pukkies. Het team is dan weer compleet. 
 
Er zijn verder geen nieuwe zieken of afwezigen. Op de BSO is alles 
stabiel. 
 

 

9 Communicatie 
 
Er zijn de laatste tijd meerdere advertenties gezien om personeel te 
werven voor Yes, maar soms zijn die advertenties te zien rondom 
minder passende filmpjes (op Facebook). Kunnen ze hier 
instellingen voor aanpassen? Nancy vraagt dit na. 
 
Yes bestond in 2024 35 jaar. Voor de medewerkers is dit gevierd, 
het is niet bekend of er nog iets gevierd wordt met de 
kinderen/ouders. Nancy vraagt dit na. 
 
 

 
 
 
 
Nancy 
z.s.m. 

10 Nieuwsbrief 
 

 
 



 

De nieuwsbrief wordt nog steeds verstuurd. Dit punt wordt uit de 
agenda gehaald. 
 

 

11 Kindcentrum 
 
De lancering van het kindcentrum staat gepland op 16 juli, dan 
worden ook de naam en het logo gepresenteerd. Dit is tegelijkertijd 
met meesters- en juffendag. 
 

 

12 Verkeersveiligheid 
 
Er is een tijd geleden weer gepost door de politie bij diverse 
scholen, waaronder bij ‘onze’ parkeerplaats. Verder zijn er geen 
nieuwe ontwikkelingen. 
 

 

13 W.V.T.T.K. 
 
Dag van PMW’er: is 18 september. Dit jaar willen we kijken naar 
een bericht naar alle ouders voorafgaand. Annemiek kijkt naar een 
opzet 
 
Toiletten BSO: Nancy heeft bij school aangegeven dat de 
kinderen niet altijd naar het toilet mogen. Het is echter nog steeds 
wisselend. Verzoek is om gelijk Nancy te mailen als dit weer 
gebeurt. Daarnaast gaan we vanuit de OC een mail opstellen voor 
school hierover.  
 
Uitjes BSO: In de voorjaarsvakantie is er een uitje geweest, in de 
meivakantie staan er ook weer uitjes gepland. Het afmelden is nog 
steeds aan de orde, dit leeft ook bij het team. Er is nu afgestemd 
dat er activiteiten georganiseerd worden die ook met een kleine 
groep door kunnen gaan. 
 
Ruildagen KDV 
De toestemming voor de ruildagen komt pas 2 dagen van tevoren, 
wat het erg moeilijk maakt om hierop in te spelen met bijvoorbeeld 
werk van ouders. We snappen dat dit een lastige situatie is, maar 
het management van Yes kan hier voorlopig nog niets aan doen. 
Dat is qua personeel nog te spannend.  
 

 
 
Annemiek 
Zomer 
 
 
Cindy / 
Nancy  
z.s.m. 

 


